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升級專享折扣
Exclusive Upgrade Benefits

生日優惠
Birthday Offer

菜單9折優惠
10% Off On A La Carte Menu

Spend $1 = 1 Point
消費$1＝積分1分 900積分換$100現金券

900 Points For $100 Cash Coupon

條款及細則
• Customers are required to present relevant membership card or E-membership card, in order to enjoy this discount.
• Designated discounts apply to dine-in during lunch & dinner.
• Designated discounts apply to a la carte Hotpot & Cantonese menus (exclude special set menus and wine list).
• Offer is applicable to dine-in (reservation is required).
• 10% service charge based on original price.
• Minimum spending requirements for VIP rooms apply.
• Customers are required to state their intention to enjoy the offer at the time of reservation or placing takeaway / delivery 
order and present relevant authorized card while payment or order collection.

• Offers cannot be used in conjunction with other special offers.
• Megan’s Kitchen reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. All matters and disputes are 
subject to the final decision of Megan’s Kitchen.

Terms & conditions
• 顧客須出示相關會員証或電子會員証可享用此優惠。

• 指定折扣優惠適用於午餐及晚餐堂食。

• 指定折扣優惠適用於自選火鍋及自選廣東菜(酒精類飲品及套餐除外)。

• 優惠適用於堂食(須先行訂座)。

• 加一服務費按原價計算。

• VIP 房間附設最低消費。

• 顧客須於訂座/預訂時聲明享用有關優惠，並於結賬/取餐前出示相關證件以享優惠。

• 此優惠不可與任何其他優惠、折扣或優惠券同時使用。

• 美味廚保留隨時修改此條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，美味廚保留最終決定權。

價值$100的晚市優惠券
A $100 Welcome Coupon For Dinner

價值$50的午市優惠券
A $50 Welcome Coupon For Lunch


